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Inleiding 
Eind januari 2013 is door de gemeentesecretaris en de griffier aangegeven de 
bestaande termijnagenda te actualiseren, mede aan de hand van de 
beleidsontwikkelingen op rijksniveau. Aanleiding was een suggestie / voorstel van de 
heer Van Ekeren om de commissie Welzijn te ontlasten en met name in te zetten 
voor de grote transitie- en decentralisatieonderwerpen. Als bijlage is deze 
geactualiseerde planning (inclusief toezeggingen, moties en 
informatiebijeenkomsten/werkbezoeken) toegevoegd, indien van toepassing voorzien 
van een stand van zaken dan wel toelichting. 
Er zijn nog een aantal zaken in “rood” opgenomen. Met de gemeentesecretaris is 
afgesproken dat er over deze items voor de commissiecyclus van mei duidelijkheid is. 
 
Aanvullingen 
De afgelopen twee maanden heeft het college in overleg met het 
managementoverleg bepaald welke onderwerpen nog deze bestuursperiode dienen 
te worden opgepakt / gerealiseerd. Deze onderwerpen, alsmede de exogene 
ontwikkelingen, zijn opgenomen in de planning. Voorts is in het kader van de “raad on 
tour” een suggestie gedaan voor een aantal werkbezoeken (tab 
informatiebijeenkomsten). Deze onderwerpen dienen nadrukkelijk in de 
desbetreffende vakcommissies te worden besproken en eventueel aangevuld. 
 
Piekmomenten 
Net als voorgaande jaren dreigt er een behoorlijke piek in de periode mei – juni, 
terwijl de maanden maart – april relatief rustig waren. Wellicht is het verstandig om 
hierover met het college in overleg te treden (op 30 mei, zie actielijst Presidium) om 
voortaan een evenwichtigere spreiding over het jaar te krijgen. 
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Ter overweging 
Uit de planning blijkt dat er relatief weinig beleidsvormende onderwerpen zijn, maar 
des te meer onderwerpen waar de raad wel over dient te worden geïnformeerd 
(zonder dat daarbij expliciete besluiten aan de orde zijn). Dat is overigens niet 
ongebruikelijk in een laatste jaar van een bestuursperiode. Dat blijkt ook uit het 
toenemend aantal informerende bijeenkomsten, ook buiten de daarvoor in het 
vergaderschema gereserveerde donderdag, en de bescheiden bespreekagenda’s 
van de afgelopen commissievergaderingen. 
 
Wellicht is het in dat kader te overwegen om de “organisatie” van de raad en 
commissies aan te passen aan deze constatering. Vooruitlopend op de uitkomsten 
van het raadstevredenheidsonderzoek op dit punt zou na de zomer bijvoorbeeld het 
aantal raadscommissies terug kunnen worden gebracht tot twee en het aantal vaste 
maandelijkse informatiebijeenkomsten kunnen worden verdubbeld. In de ogen van de 
griffie kunnen de raad en commissies zich dan adequater en flexibeler aanpassen 
aan het aanbod en het karakter van de eigen informatievoorziening en – behoefte.  
 
Mede afhankelijk van de uitkomsten van het raadstevredenheidsonderzoek kan deze 
suggestie t.b.v. de junivergadering nader worden uitgewerkt. 
 


